



皇仁書院
家長教師會



各位家長：

招收 2024-2025 年度會員

「皇仁書院家長教師會」的成立拉近了學校和家長的距離，亦是加強彼此溝通的重要橋樑，學校和家長可藉此了解學生在學校和家庭兩方面的生活。我們期望在雙方攜手合作之下，能幫助學生健康愉快地成長，使孩子在品德、才能及學業各方面都有良好的發展。

「皇仁書院家長教師會」自1989年成立至今，已有35年歷史。我們誠意邀請各位在2024至2025 年度的新學年，加入我們「皇仁書院家長教師會」，成為會員。

我們深信，各位的參與將匯聚成一股強大的力量，既賦予本會無比的動力，也為我們的孩子創造更理想的學習環境。

煩請填妥右方回條，並交上會費（如適用）。

請 貴子弟於2024年9月6日（星期五）或之前，交回班主任查收。

主席

林衛琳 謹啟

二零二四年七月十一日

皇仁書院
家長教師會

招收 2024-2025 年度會員事宜

本家庭擬加入「皇仁書院家長教師會」為會員。

| | | |
|---------|---------------|---------------|
| 入會家長姓名： | ①. _____ (中文) | ②. _____ (中文) |
| | ①. _____ (英文) | ②. _____ (英文) |
| 常用聯絡電話： | ①. _____ | ②. _____ |

一人參加每年會費為港幣 100 元，夫婦二人一同參加則須繳付港幣 200 元；
如以劃線支票交付會費，支票抬頭為「皇仁書院家長教師會」或「The
QUEEN'S COLLEGE PARENTS-TEACHERS' ASSOCIATION」

繳交會費： 港幣 100 元 / 200 元 *

現金 支票（號碼：_____ 銀行名稱：_____）

本人(家長 ① / ② *) 或 我倆 * 都願意加入由 貴會就我兒所讀級別而設定的家長聯絡群組(WhatsApp group)。

本人將不加入「皇仁書院家長教師會」為會員。

因為：同校有較高年級的兄長（兄長姓名：_____ 班別：_____）

（註：如有兄弟同讀本校，只需繳交較高年級兒子的會費。）

其他：_____

家長簽署：_____ 學生姓名：_____ 班別：_____ ()

二零二四年____月____日

在適用處加上✓號； * 劃去不適用部分。

【以上所填報的個人資料只供會員聯絡之用，本會將會保密處理，以確保個人私隱。如對所提供的個人資料有任何疑問，請與本會統籌陳英平老師聯絡（電話： 25761992）】



The Queen's College Parents-Teachers' Association



Dear parents,

11 July, 2024

Admission of Members (2024 - 2025)

“The Queen's College Parents-Teachers' Association” (QCPTA) is an important bridge between the school and parents. By fostering communication between the two parties and enhancing their understanding of students' life on campus and at home, it contributes to the positive development of students.

Founded in 1989, QCPTA has been receiving tremendous support from parents. Your support is essential to our success.

We are looking forward to your participation as parent members, which we believe will provide strong support to not only QCPTA but also the school. It will be conducive to improving students' learning environment.

Please kindly sign and return the letter of reply on the right with a membership fee (if appropriate) to class teacher of your son on or before 6 September 2024 (Friday).

Best regards,

William Lam

Chairperson, QCPTA

The Queen's College Parents-Teachers' Association Admission of Members (2024 - 2025)

, 2024

My family **will join** QCPTA as member(s).

Name of participating parents

Contact numbers

①. _____

①. _____

②. _____

②. _____

**Annual membership fee of QCPTA is HK\$100 per person.
Participation of both parents costs a total of HK\$200.
Payment may be settled with crossed cheques with bearer of
“The QUEEN'S COLLEGE PARENTS-TEACHERS' ASSOCIATION”**

Membership fee: HK\$100 / \$200 -

By Cash By cheque (No.: _____ Bank: _____)

I (parent ① / ② -) or both of us - would like to join the WhatsApp group created by QCPTA (only of my son's level)

I, and my spouse, **will not join** QCPTA as member(s).

Reason: Brother(s) is/are studying in higher form(s).

Name of brother(s): _____ Class(es): _____

(Note: If brothers are studying in Queen's College, it is only required to pay the annual membership fee for the son in the highest form.)

Others: _____

Parent's Signature:

Name of Student:

Class:

()

please tick “✓” where appropriate; - Delete where appropriate

【 The personal information collected will be kept strictly confidential. Should you have any enquires, you may contact our coordinator, Ms Chan Ying Ping (Tel: 25761992). 】